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Närvarande: Lagman Petra Lund samt fem nämndemannahandläggare 
Från nämndemannaföreningen: Ronny Frithiof 

Många nämndemän undrar varför man får svar på mail om tjänstgöring när 
frågan har kommit genom SMS. Vi vill ha svaret i telefonen. 
Det beror på att frågan går ut i ett system och svaret i ett annat. Tingsrätten 
ska försöka samordna de olika systemen. 

De domar som överklagas till hovrätten är intressanta i många fall. 
Nämndemän som suttit på svåra mål önskar kopior på de domarna. 
Petra svarade att det går att ordna. De som kommer via mail är bara att skriva 
ur och de som kommer på papper går att kopiera. 

Varför får man inte arvode vid sent inställda mål? 
Det är domstolsverket som har bestämt det. Om du tagit ledigt från jobbet får 
du ersättning för förlorad arbetsinkomst. 

Petra informerade att det är klart med nya systemet i alla salar. Det har tagit 
två år men nu rullar det på och fungerar. 

Nästa möte beslutades till 23/5 kl. 08:30. Då kommer den nya styrelsen att 
presentera sig. 

   Vid noteringarna 
 
   Ronny Frithiof 

 


